
 

 

                       

   

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                  Αθήνα,  19/07/2022 
 
Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ ανατολικής Αττικής 
 
 
ΠΡΟΣ: 1) Την κα. Υπουργό  Πολιτισμού ( Υπ’ όψιν Υφυπουργού Αθλητισμού) 
            2) Τον κ. Υπουργό  Εσωτερικών 
            3) Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
            4) Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Κατασκευή Παραολυμπιακού Αθλητικού Κέντρου στην Ραφήνα» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
 
Τον περασμένο Μάρτιο 2022, με αφορμή την διεξαγωγή της τελικής φάσης του «Final 4» 
του Πρωταθλήματος Καλαθοσφαίρισης με αμαξίδιο, σε συνεργασία με την ΟΣΕΚΑ 
(Ομοσπονδία Σωματείων Ελλήνων Καλαθοσφαιριστών με Αμαξίδιο) και την Περιφέρεια 
Κρήτης, ο Υφυπουργός Αθλητισμού είχε δηλώσει στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης ότι: 
«…Κι επειδή το χρόνιο ζήτημα κατάλληλων και προσβάσιμων υποδομών αποτελεί 
προτεραιότητα από την πρώτη στιγμή, τους ενημέρωσα και για την εξαιρετική πρόοδο για 
τη δημιουργία του Παραολυμπιακού Αθλητικού Κέντρου στη Ραφήνα, του πρώτου στη 
χώρα μας και ενός από τα καλύτερα στην Ευρώπη. Η κατασκευή του με τη στενότατη 
συνεργασία της Περιφέρειας Αττικής, θα ξεκινήσει άμεσα, και οι σχετικές ανακοινώσεις θα 
γίνουν τις προσεχείς ημέρες…». 
 
Πρόκειται για ένα έργο υψίστης σημασίας για τον ελληνικό αθλητισμό και την διευκόλυνση 
των αθλητών που ασχολούνται με παρολυμπιακά αθλήματα. Γι’ αυτό το λόγο, ο Δήμος 
Ραφήνας-Πικερμίου φέρεται να έχει ολοκληρώσει τις απαιτούμενες διαδικασίες και να έχει 
καταθέσει την προωθημένη προμελέτη για έγκριση από τη Γενική Γραμματεία 
Αθλητισμού, ώστε να δοθούν οι απαιτούμενοι επιπλέον συντελεστές δόμησης. 
 
Επιπλέον, ο Πρωθυπουργός στο από 14/07/2022 Συνέδριο «Ίσες ευκαιρίες στην 
εργασία» αναφέρθηκε στο ανωτέρω έργο, επισημαίνοντας ότι υπάρχει εξασφαλισμένη 
χρηματοδότηση 36 εκατομμυρίων, πράγμα το οποίο αποτελεί μια σημαντική 
παρακαταθήκη που θα βοηθήσει την πολιτεία να έχει τις κατάλληλες υποδομές. 
 
 
Βάσει των ανωτέρω: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6558

Ημερομ. Κατάθεσης:

21/7/2022



 
Ερωτώνται οι κκ. Υπουργοί: 
 

1) Σε τι στάδιο βρίσκεται το έργο κατασκευής του Παραολυμπιακού Αθλητικού 
Κέντρου στην Ραφήνα, τέσσερις μήνες μετά την ανακοίνωση του από τον 
Υφυπουργό Αθλητισμού; 

2) Έχει εγκριθεί η προωθημένη προμελέτη από την Γενική Γραμματεία Αθλητισμού, 
ώστε να δοθούν επιπλέον συντελεστές δόμησης για το έργο; 

3) Έχει διενεργηθεί δημοπράτηση; 
4) Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να αρχίσουν οι εργασίες κατασκευής 

αυτού του σημαντικότατου έργου τόσο για την ανατολική Αττική όσο και για τους 
αθλητές παρολυμπιακών αθλημάτων; 

 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 




